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droombeeld. Ook in mooie banen in de sport ben ik 
zeker geintresseerd. 

Om even terug te komen op het Murmellius, is 
er een herinnering die je altijd zal bijblijven?
Ja, één herinnering zal me altijd bijblijven. Toen ik 15 
was, deed ik mij aan de Europese Jeugd Olympische 
Spelen in Valkenswaard. Dat was erg bijzonder want 
toppers zoals Pieter van de Hoogenband die wonnen 
daar al de wedstrijden. Als je daar meedoet,
dan weet je dat je op de goede weg zit. Bovendien was

het één van de weinige toernooien waarvoor ik vrij 
had gekregen van school. Toen moest ik zwemmen op 
de 100 en 200 meter vlinderslag. Prompt zat daar mijn 
hele klas op de tribune. Buiten mijn weten om hadden 
ze georganiseerd dat ze met bussen allemaal waren 
komen kijken. Dat vond  ik natuurlijk fantastisch. 
Mijn klasgenoten wisten helemaal niet waar ik mee 
bezig was. Wel dat ik best goed kon zwemmen, maar 
ze hadden natuurlijk nooit gezien dat ik ook 
daadwerkelijk presteerde.
Wat ik me aan de school zelf nog heel goed kan 
herinneren, is dat ik het heel bijzonder vond dat onze 
bovenbouwklassen ook naast de gewone schoolvakken 
veel dingen deden met elkaar. De Interpres is daar een 
voorbeeld van.

Heb je zelf ooit iets extracurriculairs gedaan op 
school?
Nee, ik sportte 25 uur in de week, en dat is voor een 
jochie die ook nog naar school moet best veel. 

Zijn er nog leraren aan wie je speciale 
herinneringen hebt?
Hoek. Ik ben toen dus van de ene op de andere dag 
weggegaan, midden in het jaar. Hoek had toen echt 
een hele mooie kaart voor me geschreven, hij was 
mijn mentor. Hij schreef hoe fijn hij het vond dat ik in 
zijn klas had gezeten. Ja, dat was een hele lieve en 
bijzondere man. Die is me echt bijgebleven. Verder 
D.J. natuurlijk, van aardrijkskunde. Hij is ook mijn 
mentor geweest.

Heb je iets geleerd op het Murmellius waarvan je 
vandaag de dag nog steeds de vruchten plukt?
Wij hadden een natuurkundedocent die zijn toetsen 
op een heel speciale manier opbouwde. Normaal 
gesproken heb je bij meerkeuzevragen 4 mogelijke 
antwoorden waarvan er één goed is, en de rest fout. 
Deze leraar maakte zijn antwoorden zó, dat je voor 
antwoord A bijvoorbeeld 2 punten kreeg en voor C 3 
punten. Dat had te maken met je denkwijze. Je werd 
niet gewaardeerd op het al dan niet goed hebben van 
de vraag, maar op de manier waarop je dacht. Een 
antwoord is ook maar een antwoord, de manier 
waarop je bij dat antwoord komt, is veel belangrijker. 
Dat pas ik nu zelf ook wel eens toe. Mijn medewerkers 
mogen ook fouten maken, dat vind ik helemaal niet 
erg, zolang ze maar met de goede dingen bezig zijn. 
Dat gebruik ik nu in de Kamer, en vroeger ook in 
mijn eigen bedrijf.

Heb je nog een tip voor een Murmelliaan die 
later jouw plek zou willen innemen?
Ja, wordt nooit lid van de JOVD (jongerenorganisatie 
van de VVD, red.). Dat is namelijk een club waar ze 
met name kijken naar de dingen die slecht gaan. Zorg 
er ook voor dat je 'echt' gewerkt hebt, en dat je zo 
ervaring kan meenemen naar de politiek. Dat je iets 
meebrengt waarmee je in de Kamer wat kan vind ik 
erg belangrijk. Je moet het overigens niet als 
levensdoel zien, om Kamerlid te worden. Het is heel 
mooi en het is heel bijzonder, maar je hebt maar 
weinig kans. In mijn leeftijdscategorie zijn er 
misschien duizend mannen die de ambitie hebben, 
terwijl er maar zes daadwerkelijk in de Kamer zitten. 
Je moet gewoon je best doen en ervoor zorgen dat je 
opvalt. Je moet ervaring meekrijgen in de lokale 
politiek en dus moet je weten hoe het spelletje werkt. 
Maar het allerbelangrijkste is dat je met beide benen 
op de grond moet staan.

"Een antwoord is ook maar een 
antwoord, de manier waarop is 

veel belangrijker."
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